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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fontos a zuglói Móra Ferenc Általános Iskola
körül kialakult helyzet megoldása a Minisztériumnak?" 

A múlt hónapban írásbeli kérdést nyújtottam be dr. Kásler Miklós Miniszter úrhoz, amelyben arról 
kérdeztem, hogy a zuglói Móra Ferenc Általános Iskola körül kialakult helyzetet milyen módon 
kívánják megoldani.

Nevében Rétvári Bence államtitkár úr válaszolt, akinek a válasza kizárólag a vonatkozó 
jogszabályok bemutatását tartalmazta. A kérdéseimre érdemi választ nem adott. A problémára 
megoldást nem kínált. A kérdésemre adott válaszból az látszik, hogy a minisztérium érdemben nem 
kíván foglalkozni a kialakult helyzettel.

Az intézményben fennálló probléma nem más, mint hogy az iskolának 2,5 éve nincs kinevezett 
vezetője annak ellenére, hogy 5 pályázati ciklus alatt 5 különböző pályázó is indult. A pályázók 
között volt az iskolát korábban 15 éven keresztül vezető igazgató, az iskola egyik tanára továbbá 
volt az intézménytől független külsős pályázó is.

Az iskolát korábban 15 éven keresztül vezető igazgató minden véleményező fórumon elsöprő 
többségű támogatást szerzett, ráadásul a Közép- Pesti Tankerületi Központ vezetője is 
támogatásáról biztosította. A pályázat ennek ellenére eredménytelen maradt. Az utolsó pályázati 
ciklusban a volt igazgató már nem indult, hogy amennyiben az ő személye jelentette az akadályt, 
lehetőséget biztosítson tőle független pályázat lefolytatására. Azonban ez a pályázat is ismét 
eredménytelen maradt annak ellenére, hogy volt két pályázó.

Fentiekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Mi az oka annak, hogy a zuglói Móra Ferenc Általános Iskolában 5 egymást követő kiírás 
eredménytelen volt? 



Mi volt az oktatásért felelős államtitkárság kifogása a pályázókkal szemben?

Mit kíván tenni az EMMI annak érdekében, hogy az általuk okozott bizonytalanság ne 
eredményezze az intézmény minőségének és megítélésének romlását, ne eredményezze további 
diákok és tanárok távozását?
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